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W numerze: 

1. MIESZKAŃCY PAMIĘTALI O HISTORYCZNYCH ROCZNICACH.  

1 sierpnia oraz 1 i 7 września mieszkańcy gminy spotkali się przy obelisku 

na terenie GDKzB. 

2. DZIEŃ SENIORA W PAŁACU KSAWERÓW. 

11 września w Pałacu Ksawerów obchodziliśmy „Dzień Seniora”. Były 

życzenia, poczęstunek i chwile wzruszenia. 

3. „ZIMOWY OGRÓD” ŚWIETLICY W NOWEJ GADCE. 

W Nowej Gadce zakończono inwestycję w ramach której oszklony został 

taras budynku świetlicy wiejskiej. 
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Zdjęcie przedstawia plac budowy nowego ośrodka zdrowia. Fotografię wykonała 

redakcja. 

 

Dyżury radnych gminy Ksawerów 

Mieszkańcy gminy Ksawerów mają możliwość bezpośredniego 

kontaktu z radnymi, którzy regularnie pełnią dyżury, podczas 

których odpowiadają na pytania i pomagają w rozwiązywaniu 

lokalnych spraw. 
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Radni dostępni są w określone dni i godziny, w Urzędzie Gminy Ksawerów  

(II piętro). Poniżej przedstawiamy harmonogram dyżurów (harmonogram może 

ulec zmianie). Istnieje możli-wość umówienia spotkania z radnym w innym 

terminie, niż podane poniżej. W takim przypadku można się kontaktować 

bezpośrednio z biurem Rady, tel. 42 213 80 50 wew. 25. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Arkadiusz Jędrzejczyk  

(przewodniczący Rady Gminy),  

każda środa, godz.13:00-14:00 

 

 

 

Anna Szcześniak-Rydz 

(wiceprzewodnicząca  

Rady Gminy), druga środa  

miesiąca, godz.13:00-14:00 

 

Bogdan Dublewski 

(przewodniczący Komisji  

Budżetu, Gospodarki,  

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

terminy spotkań umawiane 

są w biurze Rady Gminy 

 

Mikołaj Ogiński 

(przewodniczący Komisji  

Samorządowo-Społecznej), 

trzeci poniedziałek miesiąca,  

godz. 15:00-16:00 

godz. 14:00-15:30 
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Bogumiła Szczepańska 

(przewodnicząca Komisji Skarg,  

Wniosków i Petycji), 

ostatnia środa miesiąca, 

godz.14:00-15:30 

 

Aneta Archman 

(przewodnicząca Komisji  

Rewizyjnej), 

ostatnia środa miesiąca, 

godz. 14:00-15:30 

 

Maciej Bartos (radny),  

każdy poniedziałek, 

godz.15:15-17:00 

 

 

Marcin Dolny (radny),  

drugi poniedziałek  

miesiąca, godz.15:00-17:00 

 

 

 

 

Paweł Kasznicki (radny), 

pierwszy poniedziałek  

miesiąca, godz. 15:00-16:00 
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Monika Nocuń (radna), 

terminy spotkań umawiane 

są w biurze Rady Gminy   

 

 

 

Szczepan Nowak (radny), 

każdy poniedziałek  

miesiąca, godz.15:00-17:00 

 

 

 

Natalia Salamon (radna), 

drugi wtorek miesiąca, 

godz. 8:00-12:00 

 

 

 

Aleksandra Syrek (radna), 

drugi wtorek miesiąca, 

godz. 8:00-12:00 

 

 

 

Urszula Świątkowska (radna), 

pierwszy czwartek miesiąca, 

godz.10:00-12:00 

 

 

 

Teresa Wołosz-Chałada (radna), 

trzeci poniedziałek miesiąca, 

godz.15:00-17:00 
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Zdjęcia przedstawiają sylwetki radnych gminy Ksawerów. Fotografie są 

archiwalne. Informację przygotowała redakcja.  

 

 

 

 

 

 

 

 

V  Sesja Rady Gminy Ksawerów i wizytacja szkół 

28 sierpnia bieżącego roku o godzinie 12:00 w Urzędzie Gminy 

odbyła się V Sesja Rady Gminy Ksawerów, podczas której 

podjęto uchwa-ły w sprawie: 

 

 wyrażenia zgody na zbycie przez gminę Ksawerów nieru-chomości 

gruntowej; 

 oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej MEDiKSA w Ksawerowie; 

 maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie gminy Ksawerów; 

Teresa Wołosz - Chałada (radna), 

trzeci poniedziałek miesiąca, 

godz.15:00-17:00 
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 określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w oddziałach przedszkolnych szkoły podstawowej oraz w przedszkolu 

publicznym i oddziałach przedszkolnych szkoły podstawowej 

wchodzących w skład zespołu szkolno-przedszkolnego, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Ksawerów; 

 przyjęcia „Regulaminu szczegółowych warunków udzie-lania Stypendium 

Motywacyjnego dla uczniów szkół pod-stawowych prowadzonych przez 

gminę Ksawerów”; 

 ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatru-dnionych w 

szkołach, dla których organem prowadzącym jest gmina Ksawerów;  

 uchwalenia statutu sołectwa Ksawerów-Północ; 

 uchwalenia statutu sołectwa Ksawerów-Wschód; 

 uchwalenia statutu sołectwa Ksawerów-Zachód; 

 uchwalenia statutu sołectwa Nowa Gadka; 

 uchwalenia statutu sołectwa Wola Zaradzyńska; 

 zmiany składu osobowego komisji Samorządowo-Społecznej; 

 zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2024 rok; 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ksawerów na lata 2024-

2027; 

 przekazania jednostce organizacyjnej majątku Gminy; 

 zmiany uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Ksawerów w 2024 r.; 

 ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Ksawerów. 

  

W poniedziałek 26 sierpnia bieżącego roku radni podczas komisji objazdo-wej, 

wzięli udział w sprawdzeniu stanu utrzymania gminnych obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej (Szkoła Podsta-wowa w Woli Zaradzyńskiej i Zespół 

Szkolno-Przedszkolny w Ksawerowie). 
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Zdjęcia przedstawiają sylwetki radnych gminy Ksawerów i przedstawicieli 

samorządu podczas wizytacji w szkołach. Fotografie są archiwalne. Informację 

przygotował Referat Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji.   

 

Mieszkańcy pamiętali o historycznych rocznicach 

1 sierpnia punktualnie o godzinie 17.00 (w godzinę „W”), 

zastępca wójta gminy Ksawerów Konrad Szumigaj, radni gminy: 

Monika Nocuń, Urszula Świątkowska i Paweł Kasznicki, 

kierownik Administracyjno-Organizacyjny GDKzB Iwona 

Okruszek oraz strażacy OSP Wola Zara-dzyńska i mieszkańcy 

gminy, oddali hołd wszystkim bohaterom Powstania 

Warszawskiego. 

Kwiaty zostały złożone pod obeliskiem przy GDKzB w Ksawerowie. 1 września, 

w 85. rocznicę wybuchu II wojny światowej, wójt Piotr Chałupka wraz z radnymi: 

Arkadiuszem Jędrzejczykiem, Anną Szcześniak-Rydz, Urszulą Świątkowską, 

Aleksandrą Syrek, Pawłem Kasznickim, Mikołajem Ogińskim oraz Krystyną 

Nocuń - prezesem Klubu Seniora, oddali hołd poległym w wal-ce o wolność 
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ojczyzny, składając wiązanki kwiatów pod tablicą pamiątkową w parafii Matki 

Boskiej Częstochowskiej w Ksa-werowie oraz pod obeliskiem przy GDKZB.  

7 września, w 85. rocznicę Bitwy Pabianickiej, wójt wspólnie z radną Bogumiłą 

Szczepańską, pracownikami GDKzB i mie-szkańcami gminy, oddali hołd 

poległym w bitwie.   

 

 

Fotografia przedstawia radnych gminy Ksawerów oraz mieszkańców gminy 

podczas uroczystości rocznicowej. Fotografię wykonała redakcja.  

 

1 września, w 85. rocznicę wybuchu II wojny światowej, wójt Piotr Chałupka wraz 

z radnymi: Arkadiuszem Jędrzejczykiem, Anną Szcześniak-Rydz, Urszulą 

Świątkowską, Aleksandrą Syrek, Pawłem Kasznickim, Mikołajem Ogińskim oraz 

Krystyną Nocuń - prezesem Klubu Seniora, oddali hołd poległym w walce o 

wolność ojczyzny, składając wiązanki kwiatów pod tablicą pamiątkową w parafii 

Matki Boskiej Częstochowskiej w Ksa-werowie oraz pod obeliskiem przy GDKZB.  

7 września, w 85. rocznicę Bitwy Pabianickiej, wójt wspólnie z radną Bogumiłą 

Szczepańską, pracownikami GDKzB i mie-szkańcami gminy, oddali hołd 

poległym w bitwie.   

 



10 | S t r o n a  

 

 

Fotografia przedstawia radnych gminy Ksawerów oraz przedstawicieli lokalnego 

samorządu podczas uroczystości rocznicowej. Fotografie wykonała redakcja. 

Informację przygotowała redakcja. 

 

Wizytacja ze Starostwa Powiatowego w Pabianicach 

27 sierpnia wójt gminy Ksawerów Piotr Chałupka gościł 

przedstawicieli Starostwa Powiatowego w Pabianicach. 

Spotkanie miało na celu omówienie aktualnych potrzeb gminy 
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Ksawerów dotyczących miejsc, które są położone na naszym 

terenie, ale ich właścicielem jest starostwo. 

 

Spotkanie przedstawicieli władz samorządowych gminy i starostwa podkreśla 

konieczność współpracy między jednostkami samorządu terytorialnego, dążącej 

do realizacji wspólnego celu tj. do poprawy jakości życia mieszkańców. 

Współpraca i wspólnie realizowane inicjatywy są niezbędne do efektywnego 

zarządzania i planowania kolejnych, kluczowych dla regionu działań. 

 

W trakcie spotkania i wizytacji w terenie poruszono kwestie wielokrotnie 

identyfikowane przez mieszkańców jako proble-mowe, w tym te dotyczące 

bezpieczeństwa oraz poprawy i rozwoju istniejącej infrastruktury.  

 

Wśród poruszanych zagadnień omówiono możliwość podjęcia następujących 

działań: 

 instalacja luster na skrzyżowaniach z ul. Wschodnią (m.in. Targowa, 

Bednarska, Getta), 

 instalacja lustra na wysokości SP ZOZ MEDiKSA przy ul. Jana Pawła II, 

 pomalowanie skrzyżowań ścieżki rowerowej z ulicami wzdłuż ul. 

Wschodniej, 

 odmalowanie pasów na przejściach dla pieszych przy ul. Szkolnej (na 

wysokości ZSCKR i ul. Rzepakowej), 

 zastosowanie wypukłych znaków poziomych przed ron- dem przy ul. 

Wschodniej, 

 instalacja systemu monitoringu (m.in. w celu wyelimino-wania wyścigów i 

driftu), 

 poprawa regularności koszenia traw, które ograniczają widoczność, 

 poprawa widoczności wyniesienia ograniczającego prę-dkość przy ul. 

Wschodniej, 

 poprawa estetyki związanej z odchwaszczaniem chodni-ków i ronda, 
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 pogłębienie rowów przy ul. Wolskiej, 

 możliwości powstania ścieżki rowerowej przy ul. Wolskiej oraz 

rozwiązania problemu z zalewaniem niektórych posesji, 

 lokalizacja przystanku autobusowego na wysokości nowego Ośrodka 

Zdrowia, 

 przejęcia tzw. „deszczowni”. 

 

Wizytacja naszych sąsiadów była doskonałą okazją do bezpo-średniego kontaktu 

z mieszkańcami, co pozwoliło na lepsze zrozumienie ich oczekiwań oraz obaw. 

Włodarze aktywnie uczestniczyli w dyskusjach, zbierając informacje, które 

pomogą w podejmowaniu decyzji mających na celu poprawę jakości życia 

ksawerowian. 

 

Warto podkreślić, że było to historyczne spotkanie władz Powiatu Pabianickiego 

z władzami gminy Ksawerów, którą reprezentowali m.in.: wójt gminy Ksawerów 

Piotr Chałupka, zastępca wójta Konrad Szumigaj, wiceprzewodnicząca Rady 

Gminy Ksawerów Anna Szcześniak-Rydz wraz z radnymi gminy: Pawłem 

Kasznickim, Natalią Salamon, Aleksandrą Syrek i Urszulą Świątkowską. 

 

W spotkaniu uczestniczyli również pracownicy Urzędu: kierownik Referatu 

Gospodarki Przestrzennej Marzena Marciniak oraz kierownik Referatu 

Infrastruktury Marek Rzepkowski. 

 

Starostwo Powiatowe w Pabianicach reprezentowali członko-wie zarządu: 

Dobrosława Cybulska, Paulina Rzetelska, Robert Kraska, przewodniczący Rady 

Powiatu Pabianickiego Marek Gryglewski, przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Techni-cznej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Mariusz Madej oraz 

wiceprzewodniczący Komisji Tomasz Pierzchała, radna Staro-stwa Milena 

Skrobek oraz pracownicy: naczelnik Wydziału Dróg i Mostów Jolanta Nowicka 

oraz zastępca naczelnika Grzegorz Wlaźlak. 
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Gmina Ksawerów zamierza kontynuować dialog z mieszkań-cami i instytucjami, 

aby wspólnie budować lepszą przyszłość dla wszystkich mieszkańców. Wizytacja 

gości z powiatu pabianickiego była tylko jednym z kroków w kierunku realizacji 

tego celu.  

 

Zachęcamy mieszkańców do aktywnego angażowania się  

w życie gminy i dzielenia się swoimi pomysłami oraz uwagami, które mogą 

przyczynić się do dalszego rozwoju gminy. Wspólnie możemy osiągnąć więcej!  

 

 

Fotografia przedstawia radnych gminy Ksawerów oraz przedstawicieli 

samorządu z Ksawerowa i z Pabianic podczas spotkania i wizytacji w terenie. 

Fotografie są archiwalne. Informację przygotował Referat Oświaty, Spraw 

Społecznych i Promocji. 
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Dzień Seniora w Pałacu Ksawerów 

W środę, 11 września bieżącego roku, w Pałacu Ksawerów 

odbyły się obchody „Dnia Seniora”, zorganizowane przez 

Gminny Dom Kultury z Biblioteką w Ksawerowie przy 

współpracy z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej. 

Wydarzenie, które kontynuuje piękną tradycję spotkań  

z seniorami naszej gminy, przycią-gnęło liczne grono 

uczestników. Ze względu na duże zainteresowanie, uroczystość 

odbyła się w dwóch turach, podczas których nie mogło 

zabraknąć życzeń od władz gminy, poczęstunku i ciekawego 

programu artystycznego. 

Serdeczne życzenia obecnym seniorom złożyli włodarze gminy, radni oraz 

organizatorzy uroczystości. Wójt Piotr Chałupka podkreślił, jak ogromne 

znaczenie ma starsze pokolenie dla lokalnej społeczności, porównując seniorów 

do diamentów – symboli nieocenionego bogactwa wiedzy i doświadczeń, które 

przekazują młodszym pokoleniom.  

 

W części artystycznej wystąpiły członkinie Klubu Seniora, które zaprezentowały 

swoje umiejętności wokalne pod batutą Michała Makulskiego. Z kolei lokalna 

gwiazda, seniorka Lucyna Mróz-Cieślik, zachwyciła zgromadzonych swoim 

solowym występem. Uroczystość była również okazją do podziękowania Ewie 

Szulbowskiej, która przez ostatnie dziewięć miesięcy pełniła funkcję dyrektora 

Gminnego Domu Kultury z Biblioteką w Ksawerowie, do czasu wyboru nowego 

dyrektora. Dziękujemy wszystkim za obecność i wspólnie spędzony czas! 
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Fotografia przedstawia uczestników spotkania. Fotografię wykonała redakcja. 

 

 

Fotografia przedstawia uczestników spotkania. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia uczestników spotkania. Fotografię wykonała redakcja. 

 

 

Fotografia przedstawia pełniącą obowiązki dyrektora Gminnego Domu Kultury z 

Biblioteką w Ksawerowie Ewę Szulbowską. 
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Fotografia przedstawia uczestników spotkania. Fotografię wykonała redakcja. 

 

 

Fotografia przedstawia występ wokalny. Fotografię wykonała redakcja. 

Informację przygotowała redakcja. 
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Już się mury pną do góry - nowy ośrodek zdrowia 

Nowy budynek ośrodka zdrowia, który powstaje w Ksawerowie 

przy ul. Szkolnej (naprzeciwko Charytatywnego Ośrodka 

Sportowo-Rekreacyjnego Parafii Matki Boskiej Częstochow-skiej 

w Ksawerowie), zaczyna piąć się w górę. Wykonawca inwestycji 

(Grupa Ekoenergia Sp. z o.o.) realizuje prace ziemne, uzbroił 

teren i rozpoczął stawianie ścian budynku. 

 

Fotografia przedstawia plac budowy nowego ośrodka zdrowia. Fotografię 

wykonała redakcja. Informację przygotowała redakcja. 
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„Zimowy ogród” świetlicy w Nowej Gadce 

W lipcu br. zakończono ważną inwestycję w Nowej Gadce,  

w ramach której wykonano zabudowę tarasu zewnętrznego  

w budynku świetlicy wiejskiej. Projekt ten został zrealizowany 

głównie dzięki funduszom pozyskanym z grantu sołeckiego, 

który  Koło Gospodyń Wiejskich w Nowej Gadce otrzymało 

wiosną od marszałka województwa łódzkiego. Brakująca część 

dołożyła gmina Ksawerów. 

- Cieszymy się, że wspólnymi siłami udało się wstawić ładną i przede wszystkim 

solidną stolarkę okienną. Dzięki tej inwestycji poprawił się komfort użytkowania 

świetlicy, w której organizowane są imprezy i wydarzenia dotyczące naszej 

ksawerowskiej społeczności - mówią mieszkańcy zaanga-żowani w to 

przedsięwzięcie. 

 

- Ta inwestycja jest doskonałym przykładem, który pokazuje, że dzięki wspólnej 

pracy społeczności lokalnej i wsparciu samorządu, mieszkańcy gminy i jej goście 

będą mogli korzy-stać z nowoczesnej i bardziej funkcjonalnej przestrzeni przy 

organizacji spotkań, wydarzeń kulturalnych i towarzyskich - dodał wójt Piotr 

Chałupka. 
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Fotografia przedstawia budynek świetlicy wiejskiej po remoncie. Fotografię 

wykonała redakcja. Informację przygotowała redakcja. 

 

Familijna - nowa ulica w gminie 

Podczas V Sesji Rady Gminy Ksawerów (odbyła się 28 sierpnia 

bieżącego roku) radni przyjęli uchwałę w sprawie nadania nazwy 

kolejnej ulicy w Ksawerowie. 

Ulica Familijna będzie znajdowała się na terenie budowanego osiedla 

mieszkaniowego w rejonie ulic: Łódzkiej-Ludowej-Zachodniej-Bema. 

Nazwa zacznie obowiązywać po 14 dniach od publikacji uchwały w Dzienniku 

Urzędowym Woj. Łódzkiego. 
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Fotografia przedstawia zaznaczoną nową ulicę na mapie gminy. Grafika jest 

archiwalna. Informację przygotował Referat Gospodarki Przestrzennej. 

 

Nowy rurociąg i sieć wodno – kanalizacyjna 

Trwa wymiana rur sieci gazociągowej w ulicy Zachodniej  

(od ul. Sienkiewicza do ul. Widzewskiej i od Widzewskiej  

do Łaskiej). 
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Nowe rury charakteryzują się większą wytrzymałością i większym 

współczynnikiem bezpieczeństwa. Wymiana rurociągu przed planowaną budową 

chodnika wzdłuż ul. Zachodniej (od ul. Sienkiewicza do ul. Widzewskiej) pozwoli 

uniknąć w przyszłości rozbierania świeżo powstałego chodnika. 

Termin realizacji inwestycji tj. budowy chodnika przy ul. Zachodniej, uzależniony 

jest od terminu usunięcia przez zakład energetyczny słupów, które kolidują  

z przebiegiem chodnika. Wymiana rurociągu potrwa do końca września. 

 

28 sierpnia br. wójt Piotr Chałupka podpisał umowę na zadanie „Budowa 

infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej na terenie gminy Ksawerów”. Zadanie 

obejmuje budowę sieci wodno-kanalizacyjną w ulicach: Wiśniowej, Dobrej, 

Głowa-ckiego, Brzegowej, Osiowej, Poprzecznej, Liliowej, Lipowej  

i Bukowej.  

Wykonawcą robót będzie firma PHU JONTEX Piotr Jończyk 

z siedzibą w Leszczynach Dużych. Na realizację całego zadania Wykonawca ma 

24 miesiące od dnia podpisania umowy. Przedmiotowe zadanie, w 95% będzie 

sfinansowane ze środków finansowych pochodzących z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 

 

 

Fotografia przedstawia fragment ulicy z ułożonymi, nowymi rurami 

gazociągowymi. Fotografia jest archiwalna. 
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Fotografia przedstawia informację o dofinansowaniu inwestycji na terenie gminy 

Ksawerów. Grafika jest archiwalna. Informację przygotował Referat Zamówień 

Publicznych i Środków Zewnętrznych.  

 

Program Aktywny Rodzic - kiedy i jak złożyć wniosek? 

Od 1 października bieżącego roku będzie można składać do ZUS 

wniosek o przyznanie świadczenia: aktywni rodzice w pracy, 

aktywnie w żłobku, aktywnie w domu. 

 

Wniosek o świadczenie z programu Aktywny Rodzic złożysz wygodnie przez: 

PUE ZUS w aplikacji mobilnej mZUS. Więcej informacji znajdziesz na 

www.zus.pl/aktywnyrodzic 

 

http://www.zus.pl/aktywnyrodzic
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Fotografia przedstawia informację o dofinansowaniu inwestycji na terenie gminy 

Ksawerów. Grafika jest archiwalna. Informację przygotowała redakcja. 

 

 

 

 

 



25 | S t r o n a  

 

Kontakt z kierownikiem Posterunku Policji  

w Ksawerowie 

 

 

Fotografia przedstawia informację z danymi kontaktowymi do kierownika 

Posterunku Policji w Ksawerowie. Informacja jest archiwalna. 

 

Spotkanie otwarte z radnym Mikołajem Ogińskim 

20 września o godzinie 17.30 w Gminnym Domu Kultury z 

Biblioteką w Ksawerowie odbędzie się spotkanie z radnym 

gminy Mikołajem Ogińskim, do udziału w którym 

zapraszamymieszkańców gminy. 

Spotkanie będzie doskonałą okazją, żeby porozmawiać o sprawach  

społecznych i potrzebach mieszkańców. Jak podkreśla radny Mikołaj Ogiński - 

spotkanie ma na celu wysłuchanie  pomysłów, problemów i postulatów 
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dotyczących codziennych spraw, które mają realny wpływ na życie w gminie. 

Gorąco zapraszam do uczestnictwa i wspólnej dyskusji. Do zobaczenia w piątek 

20 września! 

 

Fotografia przedstawia radnego Mikołaja Ogińskiego. Fotografia jest archiwalna. 

Informację przygotowała redakcja. 

 

Weźmy sprawy w swoje ręce 

Gmina Ksawerów nam pięknieje, coraz więcej mieszkańców 

może pochwalić się oryginalnymi i ciekawymi roślinami rosną-

cymi zarówno w ogrodach na posesjach, jak i przed ogrodze-

niami. Niektórzy mają zadbane trawniki, inni kwiaty czy krzewy. 

Miło spaceruje się w takim otoczeniu. Szkoda jednak, że nie 

wszyscy właściciele psów poczuwają się do posprzątania 

nieczystości swoich pupili, pozostawionych właśnie na chodni-

kach czy równo skoszonych trawnikach. 

 

Większość z nas dba o estetykę i czystość wokół siebie. Uszanujmy to. 

Niesprzątnięte psie kupy mogą przyczynić się do: 
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 spóźnień do pracy czy do szkoły, 

 straty czasu na czyszczenie odzieży i obuwia, 

 niepotrzebnych kłótni i sąsiedzkich sprzeczek, 

 nieudanych randek, 

 przenoszenia wirusów i chorób. 

  

 

Fotografia przedstawia zdjęcie informujące o nakazie sprzątania po swoich 

pupilach. Fotografia jest archiwalna. Informację przygotowała mieszkanka 

Ksawerowa. 

 

Bezpłatna sterylizacja i kastracja zwierząt 

Również w tym roku istnieje możliwość skorzystania z 

bezpłatnej sterylizacji i kastracji zwierząt właścicielskich (psów  

i kotów), których właściciele mieszkają na terenie gminy 

Ksawerów. 
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Zabiegi wykonywane są w Gabinecie Weterynaryjnym Paulina Dąbrowska, 

ul. Wrocławska 11B, 95-082 Dobroń. 

 

Warunkiem skorzystania z zabiegu finansowanego przez gminę jest:             

 właściciel zwierzęcia musi być zameldowany na terenie gminy Ksawerów; 

 zwierze kierowane na zabieg musi być oznakowane chipem, którego 

numer musi być wpisany do międzyna-rodowej bazy danych, a wydruk z 

bazy należy dołączyć do wniosku; 

 warunkiem przystąpienia do programu jest złożenie przez właściciela 

zwierzęcia wniosku w Urzędzie Gminy Ksawerów, który będzie zawierał 

między innymi wyrażenie zgody właściciela zwierzęcia na wykonanie 

zabiegu oraz wydruk z bazy potwierdzający zarejestrowanie zwierzęcia w 

międzynarodowej bazie danych; 

 ostateczną decyzję o wykonaniu zabiegu podejmuje lekarz weterynarii; 

 ilość wydanych skierowań na ww. zabiegi, będzie limitowana wysokością 

środków finansowych przezna-czonych na realizację zadania w budżecie. 

 

Zalety zabiegów sterylizacji i kastracji zwierząt: 

 u zwierząt poddanych tym zabiegom zmniejsza się niekontrolowana 

agresja; 

 nie dochodzi do ucieczek - zwłaszcza w okresie rui, dzięki czemu 

ogranicza się ilość zaginięć zwierząt, przypadków pogryzień czy 

wypadków komunikacyjnych; 

 nie dochodzi do nieplanowanych ciąż i pojawiania się niechcianych kociąt 

czy szczeniąt; 

 większe przywiązanie do właścicieli - swojego „stada”; 

 sterylizacja zapobiega wystąpieniu tzw. ciąży urojonej; 

 sterylizacja eliminuje lub zmniejsza ryzyko wystąpienia groźnych dla życia 

schorzeń układu rozrodczego oraz nowotworów sutków; 

 kastracja zmniejsza ryzyko zachorowania na schorzenia prostaty, w tym 

na śmiertelny nowotwór prostaty. 



29 | S t r o n a  

 

 

Wszelkich niezbędnych informacji dot. bezpłatnej sterylizacji  

i kastracji zwierząt udziela Referat Ochrony Środowiska, III piętro, pokój 

302, tel. 42 213 80 50 wew. 34 

 

Informację przygotował Referat Ochrony Środowiska. 

 

Pamiętajmy o aktualizacji deklaracji o wysokości opłaty 

za śmieci 

Przypominamy o obowiązku aktualizowania liczby osób 

zgłoszonych do systemu gospodarki odpadami, 

zamieszkujących  na danej nieruchomości w związku np.  

z urodzeniem dziecka, wprowadzką w tym osób 

niezameldowanych, zgonem. 

Od lat obserwujemy dużą rozbieżność pomiędzy liczbą osób zgłoszonych do 

systemu odpadów komunalnych, a ilością wytworzonych i odbieranych odpadów 

od mieszkańców. 

Pojawiające się przypadki zaniżania liczby zgłoszonych osób zamieszkujących 

nieruchomość powodują obciążanie kosztami wywozu odpadów wszystkich 

mieszkańców gminy Ksawerów. 

W myśl ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach – zamieszkiwanie 

oznacza pobyt osoby w celu zaspokojenia codziennych potrzeb życiowych,  

w tym również pobyt osoby niezameldowanej zamieszkującej na danej 

nieruchomości. Obowiązek ponoszenia opłaty powstaje za każdy miesiąc,  

w którym na danej nieruchomości zamieszkuje mieszkaniec. 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami, każdy właściciel nieruchomości na terenie 

gminy, na której powstają odpady komunalne, jest zobowiązany złożyć 

deklarację o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  



30 | S t r o n a  

 

w terminie 14 dni od dnia zamieszkania na danej nieruchomości pierwszego 

mieszkańca lub powstania na danej nierucho-mości odpadów komunalnych. 

W przypadku zmiany danych będących podstawą ustalenia wysokości należnej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi lub określonej w deklaracji 

ilości odpadów komunalnych powstających na danej nieruchomości właściciel 

nieruchomości jest obowiązany złożyć nową deklarację do 10 dnia miesiąca 

następującego po miesiącu, w którym nastąpiła zmiana. 

 

Apelujemy o rzetelne i sumienne podejście do spraw zwią-zanych z 

odpadami komunalnymi. 

 

Weryfikacja złożonych deklaracji prowadzona jest m.in. w oparciu o dane 

zgromadzone w Ewidencji Ludności, jak również drogą przeprowadzonego 

wywiadu środowiskowego. W przypadku uzasadnionych wątpliwości co do 

danych zawartych w deklaracji mieszkańcy są wzywani do udzielania wyjaśnień 

oraz do złożenia nowej deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Konsekwencją niezgłoszenia wszystkich osób zamieszku-jących na posesji może 

być konieczność uiszczenia zaległej opłaty śmieciowej nawet do 5 lat wstecz. 

 

Jeżeli stwierdzą Państwo niezgodności, konieczne jest zło-żenie deklaracji w 

siedzibie tut. Urzędu Gminy (sekretariat - II piętro lub pokój 403, IV piętro) lub 

drogą pocztową na adres: Urząd Gminy Ksawerów, 95-054 Ksawerów, ul. 

Kościuszki 3 h, co pozwoli uniknąć wszczęcia postępowania w tej sprawie. 

 

Druk deklaracji dostępny na stronie internetowej Urzędu Gminy Ksawerów: 

www.ksawerow.4bip.pl 

(zakładka: dla interesanta - formularze i wnioski-gospodarka odpadami). 

Informacja: tel. 42 213 80 50 w. 33, adres e-mail: dochody@ksawerow.com 

 

Informację przygotował Referat Dochodów. 

http://www.ksawerow.4bip.pl/
mailto:dochody@ksawerow.com
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Wnioskowanie o progi zwalniające 

W związku z licznymi pytaniami mieszkańców dotyczącymi 

działań, jakie należy podjąć aby zostały zamontowane progi 

zwalniające informujemy, że wniosek o montaż progów zwa-

lniających na drogach publicznych powinien być złożony do 

właściwego zarządcy drogi. 

W przypadku dróg gminnych na terenie gminy Ksawerów wniosek należy złożyć 

w siedzibie urzędu przy ul. Kościuszki 3h, w sekretariacie mieszczącym się II 

piętrze budynku. 

Osoba składająca taki wniosek nie musi posiadać żadnych specjalnych 

uprawnień, może to zrobić każdy mieszkaniec, choć dobrze jest uzyskać 

poparcie większej liczby osób, co może potwierdzić, że niniejszy problem realnie 

dotyka szerszą grupę mieszkańców. 

 

Wniosek powinien zawierać: 

 zwrot do adresata, 

 datę i miejscowość składania wniosku, 

 określenie dokładnego miejsca, w którym należy umieścić próg 

zwalniający wraz ze zgodą wszystkich właścicieli nieruchomości, przy 

której ma być założony próg zwalnia-jący. 

 

Proszę pamiętać, że jeśli odległość progu zwalniającego od budynku jest zbyt 

mała, może wiązać się to z zakłócaniem codziennego życia mieszkańców,  

np. poprzez drgania i hałas, które utrudniają odpoczynek, a dodatkowo mogą 

sprawiać szczególne problemy w godzinach nocnych. 

Wniosek o zamontowanie progów zwalniających jest przedmiotem uzgodnień 

przez Radę Gminy Ksawerów, a następnie Komisję Bezpieczeństwa przy 

Starostwie Powia-towym w Pabianicach. Po otrzymaniu pozytywnie 

zaopiniowanego wniosku Referat Infrastruktury zleca opracowanie Stałej 
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Organizacji Ruchu na danej drodze gminnej, która musi być zatwierdzona przez 

zarządzającego ruchem na drogach gminnych, w przypadku dróg gminnych na 

terenie gminy Ksawerów, Starostę Pabianickiego. Dopiero zatwierdzona SOR 

umożliwia zarządcy drogi zakupienie i zamontowanie odpowiednich znaków 

drogowych na drodze gminnej. 

 

 

Fotografia przedstawia zdjęcie progu zwalniającego. Fotografia jest archiwalna. 

Informację przygotował Referat Infrastruktury. 

 

Od stomatologii do słodkości 

(z cyklu nowe miejsca w gminie) 

Rozmowa z Panią Dorotą Schmidt (na zdjęciu z prawej), 

lekarzem stomatologiem. Pani Dorota zamieniła gabinet 

stomato-logiczny na własną kawiarnię, którą otworzyła  

w Ksawerowie. 

  

Jest Pani stomatologiem z kilkudziesięcioletnim doświad-czeniem 

zawodowym, a teraz postanowiła Pani otworzyć kawiarnię. Skąd pomysł na 

biznes, który ze stomatologią nie ma  nic wspólnego? 

Wszystko zaczęło się od niewinnego pytania mojej córki: „Mamo, co będziesz 

robiła na emeryturze?”. Odpowiedziałam wtedy, że będę piekła babeczki. I jak to 

bywa w życiu czasem te mniej lub bardziej poważne zapowiedzi pewnego dnia 

się realizują, okazuje się, że nasze słowa mają moc. Zawsze lubiłam piec, to 
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moje hobby, a że w życiu następują ciągłe zmiany, postanowiłam realizować 

swoje marzenia teraz. Tak oto powstała kawiarnia INNA, którą otworzyłam w 

Ksawerowie. 

 

Wcześniej, przez prawie 30 lat, prowadziła Pani gabinet stomatologiczny? 

Gabinet w Ksawerowie, gdzie mieszkam od 40 lat, prowadziłam od 1992 roku aż 

do 2019, zamknęłam go tuż przed pandemią. Zdobyłam wielu pacjentów, którzy 

często pytali, dlaczego już nie pracuję jako stomatolog. To wiąże się z tym, że 

byłam chirurgiem stomatologicznym, wykonywałam przez kilkadzie-siąt lat wiele 

trudnych zabiegów, a to jednak osłabia ręce, nadgarstki, które po tylu latach 

dawały mi się coraz bardziej we znaki. 

 

Nazwa kawiarni, pewnie nie bez przyczyny – jest inna ze względu na to, 

czego można tu skosztować, ze względu na wystrój, czy jeszcze z jakiegoś 

innego powodu? 

Nazwa jest przede wszystkim odzwierciedleniem zmian, które zaszły w moim 

życiu. Wiele przeszłam, a to sprawiło, że i ja się zmieniałam. Dlatego kawiarnia 

nosi nazwę INNA – bo ja sama jestem teraz inna niż przed laty. Ale oczywiście 

chcę, aby to miejsce odzwierciedlało tę przemianę nie tylko poprzez nazwę – to 

także oryginalny wystrój wnętrza, to co proponuję gościom kawiarni. 

 

I podobno wiele z tych „inności” to Pani własne pomysły?  

Owszem, wystrój kawiarni zaprojektowałam sama. Miałam oczywiście pomoc 

techniczną, aby dostosować się do obo-wiązujących przepisów, ale każdy 

szczegół był dokładnie przeze mnie przemyślany. Chciałam, aby było urządzone 

tu nie tylko estetycznie, ale też „ze smakiem” – dosłownie i w prze-nośni.  

 

Czym się wyróżnia ten wystrój? 

W kawiarni czas płynie wolniej. Najczęściej nie odwiedzamy jej z konkretnym 

zamiarem, jak ma to miejsce w restauracjach. Do kawiarni przychodzimy,  

by zanurzyć się w jej atmosferze,  spotkać się z przyjaciółmi, porozmawiać, 
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flirtować, poczytać – krótko mówiąc, by miło spędzić czas. To chciałam 

uwzględnić podczas projektowania mojej kawiarni. Dlatego na ścianach mamy 

ciepłą szarość, punktowe, loftowe oświetlenie i elemen-ty drewniane. W takiej 

przestrzeni czuję się dobrze i chciałam, żeby podobnie czuli się moim klienci. 

 

To zajrzyjmy do karty, poszukajmy smaków, które można znaleźć tylko 

tutaj, w tej kawiarni.  

Bardzo proszę, mamy gofry w formie frytek z różnymi, cie-kawymi sosami, lody 

produkowane z prawdziwej śmietany,  mleka, świeżych owoców, bez sztucznych 

dodatków. Sprowa-dzamy je z daleka, są produkowane pod nasze zamówienie.  

W planach mamy wprowadzenie wypieków słodkich i wytra-wnych, doskonałych 

na pierwsze lub drugie śniadanie. Pomy-słów dużo, proszę trzymać kciuki. 

 

Mówiła Pani, że lubi piec ciasta, ale kawiarnia – gofry, lody, desery, 

nietypowe pieczywo – to tysiące mil od stoma-tologii. Jak się Pani czuje w 

tym nowym zawodowym wcieleniu?  

Naprawdę dobrze. Jest to zupełnie inna dziedzina niż stoma-tologia, ale jest 

równie fascynująca, wciągająca, pełna wyzwań. Dla mnie zawsze było ważne by 

robić to co sprawia radość i przynosi satysfakcję. Bardzo liczę na opinie tych, 

którzy odwiedzają czy odwiedzą moją kawiarnię – chciałabym usłyszeć, co 

chcieliby zobaczyć w naszej ofercie, jakie godziny otwarcia byłyby dla nich 

dogodne. Oczywiście nie spełnię wszystkich oczekiwań, ale każda wskazówka 

jest dla mnie cenna. 
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Fotografia przedstawia p. Dorotę z pracownikiem. Fotografię wykonała redakcja.  

 

Fotografia miejsce w którym jest kawiarnia. Fotografię wykonała redakcja. 

Informację przygotowała redakcja.  
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Schola Jezusowe Promyki i Promyczki oraz  

ministranci na wakacyjnej wyprawie w Bieszczady 

W sobotę 27 lipca, 50-osobowa grupa dzieci i młodzieży  

ze Scholi Jezusowe Promyki i Promyczki oraz ministrantów  

z parafii w Ksawerowie, wyruszyła na długo wyczekiwany 

wakacyjny wyjazd w Bieszczady. Wyprawie przewodniczyli 

siostra Etiena oraz ksiądz Andrzej Ścieszko – proboszcz parafii, 

wspierani przez grono opiekunów. Celem tegorocznej podróży 

były malownicze tereny Leska, Polańczyka i Berezki. 

Podróż autokarem przebiegła w radosnej atmosferze, pełnej modlitwy i śpiewu,  

z obowiązkowym przystankiem w McDonaldzie. Po dotarciu do Leska, grupa 

zakwaterowała się w apartamentach "Wrota Bieszczad". Jeszcze tego samego 

dnia udało się zdobyć punkt widokowy Baszta. Wieczór zakończył się wspólną 

modlitwą podczas Apelu Jasno-górskiego. Kolejne dni wypełnione były 

pielgrzymkami i zwiedzaniem. Uczestnicy zdobyli szczyt Korbania, odwiedzili 

kapliczkę na przełęczy Hyrcza, Cerkiew w Łopience oraz podziwiali widoki  

w Rezerwacie Przyrody Koziniec. Nie zabrakło również atrakcji takich jak rejs po 

jeziorze Solińskim czy spływ pontonami po Sanie. Grupa miała także okazję 

zobaczyć słynne ruiny klasztoru Karmelitów Bosych w Zagórzu. 

Każdy dzień rozpoczynano mszą świętą, a wieczory kończyły się modlitwą. 

Uczestnicy dziękowali za piękną przyrodę, wzajemną przyjaźń i bezpieczne 

podróże. Wspólne zabawy, w tym wieczorne ogniska i gry w kręgle, wzmacniały 

ducha wspólnoty i radości wśród dzieci i młodzieży. 

Szczególne podziękowania zostały skierowane do Księdza Andrzeja Ścieszko 

oraz Wójta Gminy Ksawerów, Piotra Chałupki, za wsparcie finansowe wyjazdu. 

Organizatorzy i opiekunowie otrzymali serdeczne „Bóg zapłać” za zaanga-

żowanie, które umożliwiło tak wyjątkową przygodę. 
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Fotografia przedstawia uczestników wyjazdu. Fotografia jest archiwalna. 

Informację przygotowała redakcja.  

 

Dożynki Powiatowe w Spale - tradycja i smak 

Ksawerowa 

W niedzielę 18 sierpnia br. w Spale odbyły się tegoroczne 

Dożynki Powiatowe, które zgromadziły delegacje gospodyń  

i gospodarzy z różnych gmin województwa łódzkiego. Gminę 

Ksawerów reprezentowało Koło Gospodyń Wiejskich z Nowej 

Gadki, wspólnie z wójtem gminy Piotrem Chałupką oraz jego 

małżonką. Udział w tym prestiżowym wydarzeniu był dla 

naszego koła nie tylko okazją do promowania lokalnych tradycji 

kulinarnych, ale również sposobnością do zaprezentowania 

walorów gminy Ksawerów. 

Gospodynie częstowały gości swoimi specjałami - na stole kró-lował długi chleb 

krojony w pajdy, podawany ze smalcem i z ogórkiem, a także smażona kiełbasa 

z cebulą oraz aroma-tyczna zupa kurkowa. Warto podkreślić, że udział naszego 
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KGW w tej imprezie nie był przypadkowy. Aby móc się zaprezentować 

gospodynie upiekły pyszny sernik, który był biletem wstępu na to wydarzenie. 

 

 

Fotografia przedstawia gospodarzy i gospodynie z Nowej Gadki podczas 

dożynek. Fotografia jest archiwalna. Informację przygotowała redakcja.  

 

Rozpoczęliśmy nowy rok szkolny 2024/2025 

Wszystko co dobre, szybko się kończy, tak jak tegoroczne 

wakacje, które są już tylko wspomnieniem. 2 września bieżącego 

roku rok szkolny 2024/2025 rozpoczął się w ksawerowskich 

szkołach uroczystymi apelami, o godz. 9.00 w  Szkole 

Podstawowej im. Igora Sikiryckiego w Woli Zaradzyńskiej  

i o godz. 10.30 w Zespole Szkolno-Przedszkolnym  

w Ksawerowie. 
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Wszyscy uczniowie zostali serdecznie przywitani przez dyrektorów placówek, 

grono pedagogiczne i przedstawicieli gminnego samorządu. Podczas 

uroczystości wójt Piotr Cha-łupka wręczył akty mianowania na stopień 

nauczyciela mianowanego Pani Agnieszce Grzelczyk - nauczycielowi 

wychowania przedszkolnego Zespołu Szkolno-Przedszkol-nego w Ksawerowie 

oraz Panu Mateuszowi Grabowskiemu - nauczycielowi wychowania fizycznego 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ksawerowie.  

Najzdolniejsi uczniowie ubiegłego roku szkolnego otrzymali stypendia i listy 

gratulacyjne (łącznie 22 uczniów). Wszystkim awansowanym i nagrodzonym 

gratulujemy! 

 

 

Fotografia przedstawia uczniów Szkoły Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej 

podczas rozpoczęcia roku szkolnego. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia uczniów Szkoły Podstawowej w Ksawerowie podczas 

rozpoczęcia roku szkolnego. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia uczniów Szkoły Podstawowej w Ksawerowie podczas 

rozpoczęcia roku szkolnego. Fotografię wykonała redakcja. Informację 

przygotował Referat Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji. 
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Potańcówka na zakończenie wakacji 

W ostatnią sobotę sierpnia, Gminny Dom Kultury z Biblioteką  

w Ksawerowie zorganizował wyjątkową potańcówkę na 

zakończenie lata. Impreza, którą poprowadził Paweł Kasznicki, 

przyciągnęła mieszkańców gminy, którzy wspólnie pożegnali 

wakacje. Wójt gminy Ksawerów, Piotr Chałupka, wraz z żoną 

Agnieszką oraz radnymi, również zaszczycili wydarzenie swoją 

obecnością. 

Na ksawerowian czekało wiele atrakcji: wspólne tańce, muzyczne zabawy i 

konkursy oraz piana-party. Mieszkańcy świetnie się bawili. Jak powiedział 

inicjator wydarzenia: „aby żyć, siebie samego trzeba dać” – i tego właśnie 

doświad-czyliśmy tego wieczoru. Dziękujemy za wspaniale spędzony czas! 

 

 

Fotografia przedstawia uczestników festynu. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia uczestników festynu. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia uczestników festynu. Fotografię wykonała redakcja. 

Informację przygotował Gminny Dom Kultury z Biblioteką w Ksawerowie. 
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Nowy dyrektor Gminnego Domu Kultury z Biblioteką 

2 września, wraz z rozpoczęciem nowego roku szkolnego,  

w Gminnym Domu Kultury z Biblioteką w Ksawerowie rozpoczął 

pracę nowy dyrektor - Rafał Tomczyk (na zdjęciu z kwiatami), 

doświadczony konferansjer, kompozytor i pedagog. Jego wybór 

to wynik konkursu, który został przeprowa-dzony przez urząd 

gminy. 

Rafał Tomczyk został uroczyście przywitany przez włodarzy naszej gminy 

podczas V sesji Rady Gminy Ksawerów. Nowy dyrektor jest postacią doskonale 

znaną w środowisku kultu-ralnym - zarówno lokalnym, jak i krajowym. Jego 

bogate doświadczenie zawodowe, zdobywane na przestrzeni lat, obejmuje liczne 

projekty artystyczne oraz edukacyjne. Jako konferansjer prowadził wiele 

wydarzeń kulturalnych, kon-certów oraz festiwali, a jego praca jako kompozytora 

zdobyła uznanie przede wszystkim młodszych odbiorców. Jego peda-gogiczne 

umiejętności przyczyniły się do rozwoju wielu mło-dych talentów. 

W wolnych chwilach realizuje się jako kompozytor piosenek, autor i redaktor 

książek oraz artykułów prasowych związanych z kajakarstwem. 

Poprzednim dyrektorem Gminnego Domu Kultury z Biblioteką w Ksawerowie był 

Paweł Odorowicz. Po jego odejściu, tymcza-sowe obowiązki przejęła Ewa 

Szulbowska, kontynuując działa-nia placówki do momentu wyboru nowego 

dyrektora. 
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Fotografia przedstawia dyrektora Rafała Tomczyka (w środku) z 

przedstawicielami samorządu gminy Ksawerów. Fotografia jest archiwalna. 

Informację przygotował Gminny Dom Kultury z Biblioteką w Ksawerowie. 
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Nabór do grupy teatralnej 

 

 

Grafika obrazuje informację dotyczącą zapisów do grupy teatralnej Gminnego 

Domu Kultury z Biblioteką w Ksawerowie. Grafika jest archiwalna. Informację 

przygotował Gminny Dom Kultury z Biblioteką w Ksawerowie. 
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Zapraszamy do Klubu Seniora 

 

Grafika obrazuje informację dotyczącą zajęć Klubu Seniora Gminnego Domu 

Kultury z Biblioteką w Ksawerowie. Grafika jest archiwalna. Informację 

przygotował Gminny Dom Kultury z Biblioteką w Ksawerowie. 
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Koncert Chopinowski 

 

 

Grafika obrazuje informację dotyczącą wycieczki organizowanej przez Gminny 

Dom Kultury z Biblioteką w Ksawerowie. Grafika jest archiwalna. Informację 

przygotował Gminny Dom Kultury z Biblioteką w Ksawerowie. 
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Harmonogram zajęć Gminnego Domu Kultury  

z Biblioteką 
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Grafika obrazuje informację dotyczącą harmonogramu zajęć programowych 

organizowanych przez Gminny Dom Kultury z Biblioteką w Ksawerowie. Grafika 

jest archiwalna. Informację przygotował Gminny Dom Kultury z Biblioteką w 

Ksawerowie. 

 

Letni obóz przygotowawczy i sukces w turnieju 3x3 

Grupy młodzieżowe Basket 4Ever Ksawerów, jak co roku, 

wyjechały na obóz przygotowawczy. Tym razem zawodniczki 

szlifowały formę w malowniczej Krynicy Zdrój, gdzie blisko sto 

młodych koszykarek miało okazję nie tylko ciężko trenować,  

ale także zwiedzać, integrować się i świetnie bawić. Intensywne 

treningi w górskim otoczeniu miały na celu doskonalenie 

techniki i budowanie zgrania drużyn rocznikowych. 

Efekty były widoczne już pod koniec sierpnia, kiedy zawo-dniczki wzięły udział  

w kolejnym turnieju 3x3 w ramach projektu Polskiego Związku Koszykówki 

(KOSSM). Tym razem Basket 4Ever Ksawerów rywalizował w grupie północnej,  

a sam turniej odbył się w Gnieźnie. Zespół w składzie: Klara Rakowska, Wiktora 

Danych, Zuzanna Grzelak i Karina Gacka zaprezentował się znakomicie, 

pokonując drużyny m.in. z Ko-szalina, Poznania i Szczecina. Ostatecznie nasze 

koszykarki zajęły 2. miejsce, co jest doskonałym dowodem na skute-czność 

letnich przygotowań i rosnącą formę całego zespołu. 
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Zdjęcie przedstawia uczestniczki obozu przygotowawczego klubu Basket 4Ever 

Ksawerów. Zdjęcie jest archiwalne.  

 

Zdjęcie przedstawia uczestniczki turnieju 3x3 z trenerami. Zdjęcie jest 

archiwalne. Informację przygotował Basket 4Ever Ksawerów. 
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Kaja Serednicka na Mistrzostwach Europy U16 

Kaja Serednicka, zawodniczka klubu Basket 4Ever Ksawerów, 

otrzymała powołanie do reprezentacji Polski na Mistrzostwa 

Europy U16 kobiet, które odbyły się w drugiej połowie sierpnia  

w węgierskim Miskolc. Młoda koszykarka miała okazję zmierzyć 

się z najlepszymi drużynami Europy, reprezentując Polskę na 

arenie międzynarodowej. 

Reprezentacja Polski zakończyła turniej na 11. miejscu, co po-zwoliło jej 

utrzymać się w prestiżowej dywizji A. 

 

 

Zdjęcie przedstawia koszykarkę Kaję Serednicką. Zdjęcie jest archiwalne. 

Informację przygotował Basket 4Ever Ksawerów. 
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Od deszczu do sukcesów! 

Rozpoczęciu kolejnego sezonu 2024/25 rozgrywek piłkarskich 

naszej pierwszej drużyny GKS Ksawerów, towarzyszyły 

niespodziewane komplikacje i problemy. Poprzedziły je bowiem 

ulewne opady deszczu, co spowodowało dysfunkcję systemu 

odprowadzania wody, szczególnie z nawierzchni boiska 

naturalnego Stadionu Gminy Ksawerów. 

Stan boiska uniemożliwiał grę oraz prowadzenie zajęć tre-ningowych. Pojawiło 

się ryzyko niespełnienia wymogów licen-cyjnych narzuconych przez ŁZPN, 

zwłaszcza że od tego roku związek wprowadza ich rygorystyczne 

przestrzeganie. Szczę-śliwie, dzięki szybkim i sprawnym działaniom władz 

gminy, problem ten został w porę zauważony, wobec czego podjęto czynności 

naprawcze. Pozwoliło to naszym piłkarzom otworzyć na rodzimym boisku – 

meczem z drugą drużyną AKS SMS z Łodzi – bieżącą rundę jesienną w ramach 

rozgrywek łódzkiej klasy okręgowej. Jak dotychczas, zgodnie z założeniami, 

drużyna odniosła 4 zwycięstwa w pierwszych czterech meczach ligowych. 

Potwierdza to znakomite przygotowanie, doskonałą dyspozycję i prawidłowy 

rozwój naszych piłkarzy. Sukcesy te dają realną szansę na kontynuację pasma 

zwy-cięstw, które trwa już od 5 lat. Przez ten czas jesteśmy najlepsi w powiecie 

pabianickim! 

 

Jest to niewątpliwie zasługą włodarzy gminy oraz zarządu klubu, który skupia 

ludzi działających bezinteresownie, z pasją, z sercem i zaangażowaniem dla 

dobra klubowej społeczności. Nie sposób pominąć tutaj wspólnego wysiłku wielu 

innych życzliwych i pomocnych klubowi osób, w tym przede wszy-stkim rodziców 

młodych adeptów klubu. Dziękujemy za ich nieocenione wsparcie i 

zaangażowanie. Należy podkreślić, że stowarzyszenie, w formie którego działa 

Gminny Klub Sportowy GKS Ksawerów, opiera swoją dzia-łalność wyłącznie na 

pracy społecznej członków, nie prowa-dząc własnej działalności gospodarczej. 
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Dotacja przyznawana przez gminę Ksawerów na cele statutowe pozwala klubowi 

na pokrycie jedynie części niezbędnych nakładów na realizację zamierzonych 

celów. Wyłącznie własnym sumptem klub nigdy nie byłby w stanie ich osiągnąć. 

Cieszy fakt, że klub utrzymuje wysoki poziom w rozgrywkach ligowych oraz 

oferuje szkolenia pod okiem najlepszych trenerów, co przyciąga przyszłych 

zawodników i zwiększa zainteresowanie dołączeniem do naszych szeregów.   

 

 

Zdjęcie przedstawia drużynę seniorów GKS Ksawerów z trenerem i 

sympatykami. Zdjęcie wykonała redakcja. Informację przygotował GKS 

Ksawerów. 

 

 


